
Őrbottyán Város Önkormányzat

Képviselő-testülete

Kulturális, Környezetvédelmi és Sport Bizottságának

2019. november 19-én, kedden 07 óra 30 perckor

megtartott rendes nyílt ülésének

jegyzőkönyve

1/2019. (XI. 19.) határozat a jegyzőkönyv hitelesítőről
2/2019. (XI. 19.) határozat a napirendi pontokról
3/2019. (XI. 19.) határozat Őrbottyán Város Önkormányzat 2019. évi költségvetéséről szóló
3/2019. (II. 27.) önkormányzati rendelet módosításáról
4/2019. (XI. 19.) határozat az Őrbottyáni Értéktár Bizottság beszámolójáról
5/2019. (XI. 19.) határozat Őrbottyán Város Önkormányzata 2020. évi önkormányzati
rendezvényeiről
6/2019. (XI. 19.) határozat bizottsági alelnök megválasztásáról



Jegyzőkönyv

Készült: Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete Kulturális, Környezetvédelmi és Sport
Bizottságának 2019. november 19-én, kedden 07 óra 30 perckor kezdődő rendes nyílt üléséről.

Jelen vannak: Lehoczky István bizottsági elnök
Benedek Éva bizottsági tag
Elischer Imre bizottsági tag
Lévainé Apagyi Erika bizottsági tag
Tóth Péter bizottsági tag
Sipos Judit bizottsági tag
Szabó Sándor bizottsági tag
Szabó István polgármester
Lévai Dávid alpolgármester
Gállné Mezősi Szilvia jegyző
Kiskuti Petra aljegyző
Csízik Zsófia Művelődési Ház munkatársa
Kollár Sándor képviselő
Szabóné Kovács Barbara élelmezésvezető
Balázsné Szalai Katalin óvodavezető
Oláh Henrietta jegyzőkönyvvezető

Meghívó szerinti napirendi pontok:

Nyílt ülés keretében:

1. Őrbottyán Város Önkormányzat 2019. évi költségvetéséről szóló 3/2019. (II. 27.)
önkormányzati rendelet módosítása

2. Települési Értéktár Bizottság beszámoló
3. 2020. évi Önkormányzati rendezvények
4. Egyebek

Lehoczky István a bizottság elnöke: Szeretettel köszöntöm a megjelenteket a Kulturális,
Környezetvédelmi és Sport Bizottság ülésén. Megállapítom, hogy a bizottság mind az 7 tagja jelen
van, határozatképes. Jegyzőkönyv hitelesítőnek felkérem Benedek Éva bizottsági tagot, aki elfogadja
az kérem, kézfelemeléssel szavazzon.

Lehoczky István a bizottság elnöke határozati javaslatot terjesztett elő a jegyzőkönyv
hitelesítőről, amelyet a bizottság 7 igen szavazattal, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással
elfogadott, majd kihirdette az alábbi határozatot:

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete Kulturális,
Környezetvédelmi és Sport Bizottságának 1/2019. (XI. 19.)
határozata a jegyzőkönyv hitelesítőről

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testületének Kulturális,
Környezetvédelmi és Sport Bizottsága a 2019. november 19-én,
kedden 07 óra 30 perckor tartandó rendes nyílt ülés jegyzőkönyv
hitelesítőjének Benedek Éva bizottsági tagot választja.

Határidő: azonnal
Felelős: a bizottság elnöke



Lehoczky István a bizottság elnöke: A napirendekkel kapcsolatban van valakinek módosító
javaslata? Amennyiben nincs, aki a napirendeket elfogadja, az kérem kézfelemeléssel szavazzon.

Lehoczky István a bizottság elnöke határozati javaslatot terjesztett elő a napirendről, melyet
a bizottság 7 igen szavazattal, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással elfogadott, majd
kihirdette az alábbi határozatot:

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete Kulturális,
Környezetvédelmi és Sport Bizottságának 2/2019. (XI. 19.)
határozata a napirendi pontokról

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testületének Kulturális,
Környezetvédelmi és Sport Bizottsága az ülés napirendjét az alábbiak
szerint elfogadta:

Nyílt ülés keretében:

1. Őrbottyán Város Önkormányzat 2019. évi költségvetéséről szóló
3/2019. (II. 27.) önkormányzati rendelet módosítása

2. Települési Értéktár Bizottság beszámoló
3. 2020. évi Önkormányzati rendezvények
4. Egyebek

Határidő: azonnal
Felelős: a bizottság elnöke

1. napirendi pont: Őrbottyán Város Önkormányzat 2019. évi költségvetéséről szóló 3/2019. (II. 27.)
önkormányzati rendelet módosítása

Lehoczky István a bizottság elnöke: Kérdezem, hogy van-e valakinek észrevétele az
előterjesztéssel kapcsolatban? Nekem annyi kérdésem van, hogy ez törvényi kötelezettség, hogy
ezeket az összegeket módosítani kell?

Gállné Mezősi Szilvia jegyző: Amik felvannak sorolva igen. A Gamesznál az átcsoportosítás azért
szükséges mert elfogyott a pénz bizonyos sorokon is és máshonnan kellett átrakni.

Lehoczky István a bizottság elnöke: A személyi juttatások csökkentek. Ez azt jelenti, hogy
kevesebb lett a létszám és ezért csökkent?

Gállné Mezősi Szilvia jegyző: Jelenleg is ki van írva a Gamesznál álláspályázat és nincs minden
álláshely betöltve.

Lehoczky István a bizottság elnöke: A dologi kiadásokat lájuk, hogy megnövekedtek. Ezek
javítási vagy egyéb költségek?

Szabó István polgármester: A lakosság létszáma növekszik, ezért a feladatok száma is sokkal
nagyobb. Az elmúlt időszakban sok útépítés volt, ami megterhelte a Gamesz költségvetését.
Kérdezted a pénzt, volt egy ilyen lehetőség, ami nem lett felhasználva és ezért lehetett
átcsoportosítani belőle.

Lehoczky István a bizottság elnöke: Köszönöm. Másnak esetleg van kérdése, észrevétele?



Csízik Zsófi 07 óra 39 perckor megérkezett a tanácsterembe.

Lehoczky István a bizottság elnöke: Amennyiben nincs, aki a képviselő-testületnek elfogadásra
javasolja a rendelet-tervezetet, az kérem kézfelemeléssel szavazzon.

Lehoczky István a bizottság elnöke határozati javaslatot terjesztett elő, amelyet a bizottság 7
igen szavazattal, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással elfogadott, majd kihirdette az alábbi
határozatot:

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete Kulturális,
Környezetvédelmi és Sport Bizottságának 3/2019. (XI. 19.)
határozata Őrbottyán Város Önkormányzat 2019. évi
költségvetéséről szóló 3/2019. (II. 27.) önkormányzati rendelet
módosításáról

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete Kulturális,
Környezetvédelmi és Sport Bizottsága az Őrbottyán Város
Önkormányzat 2019. évi költségvetéséről szóló 3/2019. (II. 27.)
önkormányzati rendelet módosításáról szóló rendelet-tervezetet a
képviselő-testületnek elfogadásra javasolja.

Határidő: 2019. november 27.
Felelős: a bizottság elnöke

2. napirendi pont: Települési Értéktár Bizottság beszámoló

Lehoczky István a bizottság elnöke: Mindenki megkapta az előterjesztést és a beszámolót. A
leírtakkal kapcsolatban van valakinek kérdése, hozzászólása?

Szabó István polgármester: Szeretném megköszönni Éviéknek ezt a lelkes munkát. Az elmúlt
időszakban sok olyan anyag került fel a honlapra az értéktár fül alá, amely nagyobb betekintést nyújt
a lakosok számára. Szeretném még elmondani, hogy meghívtak bennünket jövő héten a legszebb
konyhakert pályázat országos díjkiosztójára. Köszönjük Éviéknek a folyamatos munkájukat.

Lehoczky István a bizottság elnöke: Van esetleg még kérdés? Amennyiben nincs, aki a képviselő-
testületnek elfogadásra javasolja a beszámolót, az kérem kézfelemeléssel szavazzon.

Lehoczky István a bizottság elnöke határozati javaslatot terjesztett elő, amelyet a bizottság 7
igen szavazattal, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással elfogadott, majd kihirdette az alábbi
határozatot:

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete Kulturális,
Környezetvédelmi és Sport Bizottságának 4/2019. (XI. 19.)
határozata az Őrbottyáni Értéktár Bizottság beszámolójáról

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete Kulturális,
Környezetvédelmi és Sport Bizottsága az Őrbottyáni Települési
Értéktár Bizottság beszámolóját a képviselő-testületnek a határozat
melléklete szerint elfogadásra javasolja.

Határidő: 2019. november 27.
Felelős: a bizottság elnöke



Melléklet
Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete
Kulturális, Környezetvédelmi és Sport Bizottságának

4/2019. (XI. 19.) határozatához

Beszámoló

Az Őrbottyáni Települési Értéktár Bizottság működéséről
2019. ápr. 15. – 2019. október 15.

 Az Értéktár Bizottság elnökeként a Nemzeti Művelődési Intézet meghívásának eleget téve
szeptember 7-én részt vettem a IV. Magyar Értékek Napján. A program szentmisével kezdődött a
Szent István bazilikában, amelynek keretében valamennyi megye „értékkosarát” megáldották
katolikus, református és evangélikus főpapok. Ezután a Nemzeti Vigadóban konferencián és
kiállításon folytatódott a nap, ahol hungarikumokról, nemzeti értékekről hallgathattunk előadásokat,
illetve valamennyi megyei értéktár értékeivel megismerkedhettünk a kiállítási standokon.

Szeptember 14-én részt vettünk az Erdőkertesi Értéktár Bizottság kiállításának megnyitóján, ahol a
szomszéd település értékeit ismerhettük meg színes tablókon keresztül, melynek elkészítéséhez
pályázaton nyertek anyagi forrást.

Őszi ülésünkön elfogadtuk a Művészetbarátok egyesületének ajánlása alapján Obersovszky Gyula
költészetét városunk értékének. A tavaszi ülésre előkészítjük ennek az értéknek a továbbajánlását a
megyei értéktárba. Megegyeztünk abban, hogy a gyűjtőmunka során az értékek ajánlásához a
jövőben elegendő az érték lényeges leírását összegyűjteni, de a befogadás után tovább folytatódik a
gyűjtőmunka, tárgyi és írásos anyagok tekintetében egyaránt. Ennek tükrében készülünk tavaszra
Kvassay Jenő életműve, a Harangok napja, a Péter Pál templom és a harangöntés ajánlását
elkészíteni. Tervezzük újabb felhívás megjelentetését a Hírmondóban, hogy a lakosság figyelmét is
felhívjuk a körülöttünk található értékek megkeresésére és megőrzésére. A település honlapján az
Értéktár felülete is megújult, részletesebb lett és megjelentek rajta az eddig elfogadott értékeink: az
Őrszentmiklósi víztározó, az Őrbottyán védett területei és növényei és a Sós-árok is.

Reméljük, hogy egyre több értéket tudunk gyűjteni, és a mindennap szemünk előtt levők mellett
előkerülnek rejtett kincsek is. Ehhez továbbra is nyitottan várjuk a lakosság mellett valamennyi
bizottsági és testületi tag javaslatait is.

Benedek Éva
ŐTÉB elnök



3. napirendi pont: 2020. évi Önkormányzati rendezvények

Lehoczky István a bizottság elnöke: Többen részt vettünk a szervezett egyeztetésen is. Van
esetleg kérdés? Amennyiben nincs, aki a képviselő-testületnek elfogadásra javasolja a határozati
javaslatot, az kérem kézfelemeléssel szavazzon.

Lehoczky István a bizottság elnöke határozati javaslatot terjesztett elő, amelyet a bizottság 7
igen szavazattal, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással elfogadott, majd kihirdette az alábbi
határozatot:

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete Kulturális,
Környezetvédelmi és Sport Bizottságának 5/2019. (XI. 19.)
határozata Őrbottyán Város Önkormányzata 2020. évi
önkormányzati rendezvényeiről

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete Kulturális,
Környezetvédelmi és Sport Bizottsága a határozati javaslatot, mely
szerint:

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határoz,
hogy 2020. évben az alábbi önkormányzati rendezvényeket kívánja
megtartani

IDŐPONT RENDEZVÉNY

február 28. péntek Kommunista diktatúra áldozatainak
emléknapja

március 7. szombat Nőnap

március 15. vasárnap Március 15-i megemlékezés

április 4. szombat Tavaszköszöntő

április 16. csütörtök Holokauszt emléknap

május 1. péntek Majális

május 23. szombat Gyereknap

június 5. péntek Kvassay Nap

június 7. vasárnap Nemzeti Összetartozás Napja

június 9. kedd Pedagógus Nap

július 24. péntek Harangok Napja

július 25. szombat Harangok Napja

augusztus 20. csütörtök Szent István Nap

szeptember 19. szombat Egészségnap

október 4. vasárnap Idősek Napja



október 6. kedd Október 6-i megemlékezés

október 23. péntek Október 23-i megemlékezés

november 29. vasárnap Adventi gyertyagyújtás

december 5. szombat Mikulás-Télköszöntő

december 13. vasárnap Adventi gyertyagyújtás

december 13. vasárnap Szeretet ünnep

december 20. vasárnap Adventi gyertyagyújtás

Felkéri a Művelődési Ház és Könyvtár Őrbottyán intézményvezetőjét,
hogy a rendezvények szervezését és lebonyolítását az intézmény
végezze el.
A rendezvények költségvetésének fedezetét az önkormányzat a 2020.
évi költségvetésében az intézménynek biztosítja.

- a képviselő-testületnek elfogadásra javasolja.

Határidő: 2019. november 27.
Felelős: a bizottság elnöke

4. napirendi pont: Egyebek

Lehoczky István a bizottság elnöke: Az egyebek napirendi pontba én két dolgot szeretnék
mondani. Az egyik, hogy az SZMSZ szerint alelnököt is kell választanunk a képviselő-testületi
jogállású tagok közül és én Benedek Évát szeretném felkérni. Kérdezem Éva, hogy elfogadod a
felkérést?

Benedek Éva bizottsági tag: Elfogadom, köszönöm szépen és szeretném bejelenteni
érintettségemet, de szeretnék szavazni.

Lehoczky István a bizottság elnöke: Köszönöm. Aki egyetért azzal, hogy Benedek Éva legyen az
alelnök a bizottságnak az kérem kézfelemeléssel szavazzon.

Lehoczky István a bizottság elnöke határozati javaslatot terjesztett elő, amelyet a bizottság 7
igen szavazattal, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással elfogadott, majd kihirdette az alábbi
határozatot:

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete Kulturális,
Környezetvédelmi és Sport Bizottságának 6/2019. (XI. 19.)
határozata bizottsági alelnök megválasztásáról

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testületének Kulturális,
Környezetvédelmi és Sport  Bizottsága Benedek Évát a Kulturális,
Környezetvédelmi és Sport  Bizottság alelnökének választja.



Határidő: azonnal
Felelős: a bizottság elnöke

Lehoczky István a bizottság elnöke: A következő dolog, amit szeretnék felvetni az az, hogy
szeretném, ha közösen tudnánk olyan ötletekben gondolkodni, ami nem kerülnek pénzbe az
önkormányzatnak, de a lakosoknak a komfortérzetét tudnánk javítani. Mondok pár ilyet és ehhez
közös munkára lesz szükség. Össze kellene gyűjtenünk azokat a hulladékgazdálkodással kapcsolatos
helyszíneket itt Őrbottyánban, ahol különböző hulladékokat el lehet helyezni. Szükség lenne olyan
helyek megjelölésére is, ahol elemet, fénycsövet, akkumulátort stb. lehet leadni. Magunk közt ezeket
összegyűjtjük és a honlapra feltesszük. Sokan keresnek például konténert, ha egy pár szolgáltatót
feltüntetnénk a honlapon, akkor az emberek megtalálnák és akkor a honlap kihasználása is javulna.
Ebben kérem, hogy segítsetek. A másik, hogy a kulturális és sportélet kapcsán összeszednénk
mindenkit, aki a településen valamilyen fajta foglalkozást tart és ezt is megjelentetnénk a honlapon
helyszínnel és időponttal, hogy akik újak a településünkön, azok könnyebben tudjanak tájékozódni,
hogy milyen kulturális és sport lehetőségek vannak. Mindenkinek számítok a segítségére. Köszönöm.

Szabó István polgármester: Tegnap baráti beszélgetésen vettem részt a Hegedűs Gáza Kulturális
Egyesület tagságával. Visszatérő témát is érintettünk, a tájháznak a nyitva tartását. Szeretném a
gyűjtést abban erősíteni, hogy ez a honlapra felkerülhessen. Felhívtam a figyelmet arra, hogy a nyitva
tartáson gondolkodjanak. Túra útvonal vezet át Őrbottyánon, ami a Tájházat is érinti.

Lehoczky István a bizottság elnöke: Kérdezem, hogy van esetleg még valakinek az egyebek
napirendi pontban kérdése, mondanivalója? Amennyiben nincs, én szeretném megköszönni az
előkészítő munkát és mindenkinek aki itt volt az ülésen. Az ülést bezárom.

Lehoczky István a Kulturális, Környezetvédelmi és Sport Bizottság elnöke megköszönte a
részvételt és a nyílt ülést 07 óra 47 perckor bezárta.

Lehoczky István Benedek Éva
bizottsági elnök bizottsági tag

jegyzőkönyv hitelesítő
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